
Jaarrekening Foodvalley

Vragen fractie CDA
1. Zijn er ontwikkelingen?

Deze vraag is wel erg generiek. Er zijn volop ontwikkelingen die in de jaarrekening zo goed 
mogelijk zijn verwoord.

2. Is er al een nieuwe directeur aangetrokken?
Nee nog niet, voor het aantrekken van een nieuwe directeur wordt de nieuwe governance 
afgewacht. Sinds februari 2019 is een waarnemend directeur aangesteld. 

Vragen Burger Initiatief
1. Is het zo dat wat met zoveel energie is ingezet, nu door Corona stevig op de rem is gezet? Is 

daar al zicht op en zo niet, wanneer kunnen we dat verwachten?  
Zie antwoord bij vraag 3 van Burger Initiatief over de begroting. 

2. Kunt u ons uitleggen hoe het zit met de dotatie aan de voorziening van ww kosten. Bij punt 6 
van raadsvoorstel staat nl. dat de ww kosten  ww kosten vermoedelijk niet zullen worden 
aangesproken. De accountant geeft in zijn verslag aan dat er vermoedelijk wel uitgaven ww 
worden gedaan tot juli 2021.  Zonder deze dotatie is het resultaat positief. 
De boekhoudkundige regels schrijven voor dat alle mogelijke kosten die voortkomen uit een 
beslissing in dat betreffende jaar meegenomen moeten worden. Dat betekent dat alle 
mogelijke kosten van het vertrek van een medewerker nu in de jaarrekening opgenomen zijn. 
Zodra deze medewerker een nieuwe baan heeft, stopt de bijdrage aan de WW en zolang er 
nog geen nieuwe directeur wordt aangenomen is er in de reguliere begroting dekking voor 
deze kosten. Indien deze mogelijke toekomstige kosten niet in de jaarrekening 2019 
opgenomen hadden hoeven worden, was het resultaat van de regio inderdaad positief.

3. Is het accountantsverslag inclusief verklaring inmiddels definitief?
Ja, dat is het geval.

Vragen VVD-fractie
1. In deze coronatijd is Europees aanbesteden moeilijk. Hoe wordt hier mee omgegaan? 

De maatregelen die de Nederlandse regering heeft genomen tegen de verspreiding van het 
coronavirus heeft mogelijk ook gevolgen voor toekomstige aanbestedingen. Inschrijvers 
kunnen moeilijkheden gaan ondervinden bij het vormgeven van hun offerte. Met name bij 
grote aanbestedingen is hier vaak veel mankracht en afstemming voor nodig. Indien nodig 
zullen we hiermee rekening moeten houden en zo nodig aanbestedingen hierop aanpassen. 
Ook zal worden afgewogen wanneer aanbestedingstrajecten worden opgestart gelet op de 
mogelijke economische effecten van de coronacrisis. 


